
PIONIRSKA KONFERENCA NA OŠ MAJDA VRHOVNIK

Učenci in graditelji
Na dan pionirjev, 29. septembra, so pionirji

osnovne šole Majda Vrhovnikpripravili slovesno kon-
ferenco, ki so se Je udeležili pionirji - delegati iz vseh
razredov. Kot gostje pa so se konference udeležili:
Olga Vipotnik, podpredsednica mestne konference
SZDL, Srečo Čož, podpredsednik občinske konfe-
rence SZDL, Vida Markič, predsednica KK SZDL,
Staša Cvetko, predsednica KOZB NOV Majda Vrhov-
nik, Draga Tarman, predsednica društva prijateljev
mladine, dr. Anča Kraigher in Desa Šubic, članici
odbora DPM ter predstavniki samoupravnih organov
vKS.

Pionirji so se na svojo kon-
ferenco skrbno pripravili.
Najprej jih je pozdravila rav-
nateljica šole Marta Bizjak.
Pionirjem je zaželela, da bi
svo) skrbno pripravljeni pro-
gram pod geslom »Rastemo
pod Titovo zastavo« in »Pio-
nirji veselo na delo« - ob po-
moči mentorjev in učiteljev
uspešno izvedli in tako do-
stojno proslavili 40-letnico
pionirske organizacije. V ime-
nu DPM in družbenopolitič-
nih organizacij ter samou-
pravnih organov KS je pionir-
jem čestitala ob prazniku Dra-
ga Tarman. Ob želji za čim
boljše delovne uspehe je pou-
darila predvsem skrb za uče-
nje in vključevanje pionirjev
v uresničevanje delovnih na-
log v kraju, kjer živijo, da bo-
do tako postali polnovredni
člani naše družbe.

Srečo Čož je pionirjem če-
stital v imenu OK SZDL, OK
ZSMS ter občinske zveze
DPM in jim izročil priznanje
za sodelovanje in uspehe v
tekmovanju pri pionirskih
igrah pod geslom »Rastemo
pod Titovo zastavo«.

Sledilo je poročilo o delu
pionirjev na šoli Majda Vr-

hovnik v šolskem letu
1981-82. Iz poročila je razvi-
dno, da so si pionirji s svojimi
akcijami in vsestransko de-
javnostjo priznanje tudi zaslu-
žili.

Pionirji so nato s tajnim gla-
sovanjem izvolili nov odbor
svoje organizacije za tekoče
šolsko leto. Nato so izvedli pe-
ster kulturni program. Spreje-
li so tudi načrt dela, ki obsega
sodelovanje pri pionirskih
igrah, tekmovanje za bralno
značko in za značko Ivo-Lola
Ribar, tekmovanje v »Veseli

šoli«, obiske partizanskih po-
mnikov za bronasti in srebrni
znak, sodelovanje pri pionir-
skem glasilu »Prve stopinje«,
sodelovanje v krožkih in izva-
janje raznih zbiralnih akcij.

Pod geslom »Pionir varču-
je« želijo prispevati k stabili-
zaciji gospodarstva, zato so
dali vrsto predlogov za zbira-
nje sekundarnih surovin, za
varčevanje ž energijo, zbira-
nje oblačil za RK in podobno.

Pionirji so obljubili, da bo-
do to leto še posebej delavni
na vseh področjih. S svoje
konference so poslali po-
zdravno pismo Tini Tomlje,
predsednici skupščine mesta
Ljubljana, Albinu Vengustu,
predsedniku skupščine obči-
ne Ljubljana Center in skup-
ščini krajevne skupnosti Gra-
dišče s prošnjo, da jim poma-
gajo pri ureditvi okolja šole,
ki je obdana z zidom in bara-
kami ter tako popolnoma
utesnjena.
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